
16 december 2014

Geacht college,

Naar aanleiding van het persbericht over het uitstel betreffende de feiten van het DRU industriepark 
en de DRU cultuurfabriek.

Tussen de raad en het college is er een duidelijke afspraak dat er dit jaar nog helderheid zou komen 
omtrent het DRU industriepark en de DRU cultuurfabriek.

Klopt het persbericht?

Indien ja, vanwaar dit uitstel?.

Wat heeft het college gedaan om ervoor te zorgen dat de feiten zoals afgesproken dit jaar bekend 
zouden worden? M.a.w. zag het college niet eerder aankomen dat de deadline niet gehaald werd?

Welke deadline heeft het college zich nu gesteld om feiten naar buiten te brengen?

In afwachting van uw reactie

Met vriendelijke groet

CDA raadslid Theo Winters

CDA Oude IJsselstreek


